
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2007. július 19-én 15:10 órai kezdettel megtartott üléséről

Készült: az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2007. július 19-én 15:10 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira bizottsági elnök, Dzsupin Imréné, Dr. Pácziné Félix Anna, Fehér 
István, Nagy Ágnes Klaudia bizottsági tagok.

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző
Megjelentek: Juhász Sándor, Vad Mária, Szalai Gábor, Sahin-Tóth Jenőné

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint fele jelen van.  Az Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság elnöke a jegyzőkönyv vezetésére felkéri Czékus Józsefnét, a 
jegyzőkönyv hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a jegyzőkönyvvezető és jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. Önkormányzati Minőségirányítási Program megbeszélése
2. Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosítása
3. Tájékoztatás a Fekete István Általános Iskolában a Regionális Ellenőrzési Központ által 

végzett törvényességi ellenőrzésről
4. Augusztus 20-i program megbeszélése
5. Egyebek:

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a napirendi pontra tett javaslatot 4 igen szavazattal 
elfogadja.

1. pont: Önkormányzati Minőségirányítási Program megbeszélése
Borbás Elvira: 
Megkaptuk a Minőségirányítási Program tervezetét és áttanulmányoztuk, néhány megjegyzést 
fűznék hozzá: 
„A  helyi  önkormányzati  intézményfenntartó  elkészíti  az  önkormányzati  közoktatási 
intézményrendszer  működésének  minőségirányítási  programját  (a  továbbiakban  önkormányzati 
minőségirányítási  program).  Az  önkormányzati  minőségirányítási  program  az  önkormányzati 
közoktatási  rendszer  egészére határozza meg a fenntartó  elvárásait,  az  egyes  intézményeknek a 
fenntartói elvárásokkal kapcsolatos feladatait, a közoktatás rendszerének és a közoktatást érintő más 
ágazatok  –  gyermek-és  ifjúságvédelem,  szociálpolitika,  munkaerő-gazdálkodás,  közművelődés, 
egészségügy  –  kapcsolatait,  valamint  a  fenntartói  irányítás  keretében  tervezett  szakmai, 
törvényességi, pénzügyi ellenőrzések rendjét.” 
A 2.2 pont hiányzik a tervezetből.
Vargáné Vass Éva: Sok mindenünk van, de sok minden hiányzik még. Természetesen kell az 
intézkedési terv, ez még nincs készen, de tájékoztatásul elmondom, hogy a közoktatási szakértőnek 
elküldtem, de visszajelzés még nem érkezett. Ha ezt a bizottság megtárgyalja és változtatásokat kér 
rajta, ezt meg tudjuk tenni, és ha majd a szakértőtől visszaérkezett, csak azután tudjuk a megyének 



megküldeni, hogy ők is tekintsék át, mennyire illeszkedik a megyei fejlesztési tervhez.
Borbás Elvira: Tehát ez a pont majd bekerül. Az általános elvárások a 2.4 pontban, teljes mértékben 
egyetértek, azzal a kiegészítéssel, hogy az idegennyelv és számítástechnika kis csoportokban való 
oktatására lenne szükség. Ez a mondat kerüljön bele a szakos ellátottság után: Idegennyelv és 
informatika kiscsoportos osztálybontásban való oktatása. Ennek megoldására is elégséges a két év. 
Következik az intézménytípusok szerinti célok, az óvoda. Mindenképpen szeretném beemelni az 
általános elvárások részbe a következő mondatot: az óvoda és iskola együttműködésének erősítése. 
Az óvodánál egyetértek mindennel. Az iskolánál a második mondathoz szeretnék hozzáfűzni 
néhány gondolatot. Ez a: Növelni kell az idegennyelv és informatika oktatás hatékonyságát. A felső 
tagozat arra hivatott, hogy új ismeretek szerzése mellett elmélyítse a régieket. Mivel a magyar nyelv 
és irodalom, valamint a matematika mindenhol felvételi tantárgy, fontosnak tartom ezeknek a 
tantárgyaknak is a magasabb színvonalú oktatását. Ugyancsak fontos a környezetismeret a 
környezetmegóvás érdekében és sorolhatnám még tovább. Úgy gondolom, hogy a második 
mondatot vegyük ki és kerüljön a helyére: Minőségi oktatás biztosítása az oktatás hatékonyságának 
növelése minden tantárgy esetében. Akkor lesz szerintem minőségi iskolánk, ha minden tantárgyat 
magasabb színvonalon oktatunk. 
Vargáné Vass Éva: Úgy gondolod, hogy az intézmény felkészült arra, hogy ezt a fenntartói elvárást 
tudja teljesíteni?
Borbás Elvira: Igen. Szakemberek tanítanak mindenhol. Úgy gondolom, minden tanár felkészült 
arra, hogy az elvárásoknak eleget tegyen, ha nem, akkor el kell menni továbbképzésekre. Szerintem 
kettőt kiemelni kevés, mindet felsorolni sok. 
Vargáné Vass Éva: A mai világban nagy jelentősége van az idegennyelvnek és a 
számítástechnikának, ezért emeltem ki ezt a kettőt. Többet azért nem, mert könnyen a sokat 
markolunk, keveset fogunk elve érvényesülhet. 
Borbás Elvira: Módosítom a javaslatomat. Nyolcadikos osztályfőnökként tudom, hogy a magyar és 
a matematika milyen nagyon fontos, milyen pontszámokat hoztak a továbbtanuló diákok. Azt 
gondolom, hogy mielőtt idegennyelvre tanítjuk őket, meg kell tanítani magyarra és matematikára, 
ezek után az idegennyelvet és számítástechnikát magas színvonalon. Javaslom, hogy helyezzünk 
nagyobb hangsúlyt akkor a magyarra és matematikára, hiszen az OKÉV felmérés is erre 
vonatkozik. 
Dzsupin Imréné: Egyetértek, hogy magasabb színvonalon kell tanítani az idegennyelvet és az 
informatikát, mert elengedhetetlen a mai világban. De ha azzal tudnánk segíteni, hogy az osztály 
bontásban tanulhatná. 
Vad Mária: Saját rossz tapasztalatom van az idegennyelv tanulás kapcsán, itt Monorierdőn is. Az 
általános iskolai oktatás nem alapozza meg a középiskolai idegen nyelvi elvárásokat. Hatékonyabbá 
kellene tenni a tanulást.
Borbás Elvira: szerintem ez országos probléma is. Ennek változtatására irányul az integrált oktatás, 
valamint azok a továbbképzések, amelyeken részt vettek a pedagógusok. Tanulni kell, oda kell 
tennie magát a diáknak, a tanárnak és a szülőnek is. Javaslom a magyar és matematika tantárgyakat 
beemelni a célok közé. Más észrevételem nincs, másnak esetleg van?
Fehér István: Én javaslom az összeset. 
Borbás Elvira: Javaslom, hogy első körben emeljük be a magyart és a matematikát, tapasztalatból 
mondom, mert a diákok a továbbtanulásnál nagyon rosszul szerepeltek. 
Vad Mária: Nincs egy követelményrendszer, hogy a nyolcadikos diákoknak mit kell tudniuk, minek 
kell megfelelniük?
Borbás Elvira: Sajnos nincs, központi felvételi van. Nagyon nehéz volt a matematika idén. A 
magyar jobban sikerült, de ne várjuk el, hogy ha nem érti a magyar szöveget egy szövegértésnél, 
akkor tanuljon meg angolul. 
Tehát aki egyetért azzal, hogy a második mondatban az idegennyelv és informatika oktatás helyett 
kerüljön be a magyar és a matematika, illetve 2 év a kiscsoportos bontásra, az intézkedési tervet ki 
kell egészíteni, a kiegészítés az iskola és óvoda együttműködésével. Javaslom a határozattervezetet 
a módosításokkal elfogadni, aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.



Az Oktatási, Kulturális és Sport bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága

9/2007. (VII. 19) OKSB
HATÁROZATA

 Önkormányzati Minőségirányítási Program  elfogadásra előkészítéséről

A Bizottság  a benyújtott tervezetet megtárgyalta. A megkért vélemények beépítése és 
átvezetése  után  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy fogadja  el  az  Önkormányzati 
Minőségirányítási Programját (ÖMIP). 
Felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedést az átvezetésre és a képviselő-testülethez 
történő benyújtásra tegye meg.
Felkéri az intézmények vezetőit, hogy az  ÖMIP elfogadását követő 45 napon belül az 
intézményi  minőségirányítási  programot  jóváhagyásra  nyújtsák  be  a  képviselő-
testületnek.  

Határidő: folyamatos és 2007. november 30. 
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

2. pont: Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosítása

Borbás Elvira: Az alapító okirat módosítására azért kerül sor, mert az intézmény 2007. augusztus 1-
től részben önállóan gazdálkodóvá válik. Ehhez kapcsolódik a Polgármesteri Hivatal alapító okirata, 
tehát módosítani kell mindkettőt. Áttanulmányozás után rendben találtam. Van-e valakinek 
kiegészítése?
Javaslom az előterjesztés szerint elfogadni, aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.

Az Oktatási, Kulturális és Sport bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága

10/2007. (VII. 19) OKSB
HATÁROZATA

a Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosításáról

A Bizottság  a benyújtott előterjesztést megtárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 
Fekete  István  Általános  Iskola  gazdálkodási  jogkörét  2007.  augusztus  1-től  a  tervezet  szerint 
módosítsa.

Határidő: azonnal és júliusi soros ülés  



Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága

11/2007. (VII. 19) OKSB
HATÁROZATA

a Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról

A Bizottság  a benyújtott előterjesztést megtárgyalta és javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 
Polgármesteri Hivatal  alapító okiratát 2007. augusztus 1-től a tervezet szerint módosítsa. 
Hatalmazza  fel  a  Polgármestert  és  a  Jegyzőt,  hogy  a  részben  önállóan  gazdálkodási  jogkörű 
intézménnyel a feladatellátásra vonatkozóan a megállapodást megkösse. 

Határidő: azonnal és júliusi soros ülés  
Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző 

3. pont: Tájékoztatás a Fekete István Általános Iskolában a Regionális Ellenőrzési Központ 
által végzett törvényességi ellenőrzésről

Borbás Elvira: A kiküldött anyag áttanulmányoztuk, megállapítottam, hogy az iskola törvényesen 
működik, néhány kiegészítéssel rendben van. 
Vargáné Vass Éva: A jelentés tartalmazza, hogy 588 óra a szükséges, erről dönteni kell.
Borbás Elvira: Igen, az iskola által kötelezően biztosítandó feladatok. A 2006/2007 tanévben 497 
órát biztosított a Monori Önkormányzat, míg 588 órára lett volna szükség, tehát 91 órával volt 
kevesebb. Az iskolában a 2007/2008 tanévben ezek szerint 588 órára van szükség,  amennyiben az 
Önkormányzat ezt tudja biztosítani, mindenre fog jutni: csoportbontásra, szakkörökre, 
korrepetálásra, felzárkóztató órákra, amire eddig nem jutott. 
Juhász Sándor: Ebben az esetben az itteni tanárok ezt vagy túlórában látják el, vagy új embert kell 
felvenni. Nem mindegy, hogy milyen képességű tanár fog túlórázni, lehet, hogy egy most végzett 
pedagógus felvételével gazdaságosabban jövünk ki. 
Vargáné Vass Éva: A Pénzügyi Bizottságon erről már beszéltünk. Az esetleges túlóráknál oda kell 
figyelni, hogy milyen óradíjjal  rendelkező pedagógusok fogják ezt a feladatot ellátni. A 
fenntartónak érdeke, hogy a minimálisra szorítsa a költségeket. A Pénzügyi Bizottságon az hangzott 
el, hogy mérlegelni kell, költségkímélőbb-e esetleg kezdő munkaerő felvétele, aki jól képzett.
Borbás Elvira: Egyetértek azzal, hogy alkalmazni kell új embert, kezdőket. Egy szempont, hogy 
jobban terhelhetőek, kijönnek a főiskoláról és meg akarják váltani a világot. Másik, hogy egy 
idősebb pedagógus több bért visz el és lehet, hogy belefáradt. Tudom, hogy 6 órát letanítani és 
utána túlórázni nagyon kemény. Ezért a mellett vagyok hogy fiatal, ambíciózus, világot megváltani 
akaró munkaerőt kell alkalmazni. 
Dzsupin Imréné: Van az iskolában tehetséggondozó, csak eddig nem lett kihasználva, az alsó 
tagozaton, Margó személyében, aki napközis tanárnő. Lehetne az alsó tagozaton fejleszteni általa, 
amikor már itt kiderül, hogy fejlesztésre szorul a tanuló. Ha vannak ilyen szakemberek, használni 
kellene a tudásukat. 
Borbás Elvira: Igen, ő felzárkóztató pedagógus, olyan diákokkal foglalkozik, akik valamilyen téren 
fejlesztésre szorulnak, olyan formában, hogy kiemeli az óráról és egyénileg foglalkozik vele. 
Pácziné Félix Anna: Szerintem a fiatalok korszerűbben is tanítanak. Akármilyen nagy tudású egy 
idősebb pedagógus, csak más módszer szerint tanult, nem biztos, hogy rosszul, de most nem arra 
van szükség. 



Fehér István: Igaz, hogy fiatal munkaerőt kell felvenni, de meghatározó, hogy milyen szakon van a 
hiány. 
Nagy Ágnes Klaudia: A szakértő véleményében a testnevelésen van a hangsúly.
Borbás Elvira: Úgy gondolom, hogy az intézményvezető majd el tudja dönteni, hogy kire van 
szükség. Abban egyetértünk, hogy fiatalt kell alkalmazni, de majd úgyis az igazgató úr fog dönteni 
a Polgármester Úrral és a Jegyző Asszonnyal. 
Vad Mária: Mit jelent, hogy legalább heti két alkalommal egyéni foglalkozáson vegyen részt?
Borbás Elvira: Például jelenti a szakkört. Idén úgy működött, hogy minden hétfőn délután volt 
angol szakkör, minden osztály váltotta egymást. Mindennap más szakkör, a gyereknek lehetősége 
van választani, de nem ajánlunk kettőnél többet, mert az a tanulás rovására megy, erre felhívjuk a 
szülő figyelmét is. 
Vargáné Vass Éva: A közoktatási törvény szerint a fenntartónak meg kell határoznia az intézmény 
órakeretét és a pedagógus létszámot. A 2007/2008 tanévre az igazgató úrnak tantárgyfelosztást kell 
készítenie, ehhez tudnia kell az órák számát. A bizottság kezdeményezze a képviselő-testület felé, 
hogy az iskola órakeretét 588 órában állapítsa meg és tegyen javaslatot arra is, hogy a pedagógus 
létszámot 2 fővel emelje meg. 
Borbás Elvira: Javaslom, hogy a nevelőtestület létszámát 2 fővel a képviselő-testület emelje meg, 
második részben pedig az órakeretet 588 órában határozza meg. Amennyiben ezzel a javaslattal 
mindenki egyetért, kézfeltartással jelezze.
Vargáné Vass Éva: Az iskola a 2006. évi költségvetési kiadás szintjén van, ezért szükséges lenne a 
fedezetet megnézni. Ha akkor alulfinanszírozott volt az intézmény, akkor most is az, és még két 
ember bérének kigazdálkodása nem fog menni. Ha feladatot adunk, akkor a fedezetet is biztosítani 
kell. 
Borbás Elvira: A kérdésem az, hogy ha nem két fő alkalmazunk, hanem túlórában oldjuk meg, 
akkor ez mennyiben befolyásolja?
Vargáné Vass Éva: A Képviselő-testület által megállapított túlórakeretet kell felülvizsgálni, a 
tantárgyfelosztásnak megfelelően. 
Borbás Elvira: Akkor viszont az idei évre ez kevesebb lenne. Módosítom a határozati javaslatomat 
úgy, hogy a 2007/2008 tanév 2007. költségvetési évében túlórában, 2008. költségvetési évben pedig 
2 fő alkalmazásával oldja meg a feladatot.
Vad Mária: Azt szeretném kérdezni, hogy mennyi a tanulólétszám? A különbségen gondolkodva 
merült fel bennem, hogy a tanulólétszámhoz adta Monor a finanszírozást?
Vargáné Vass Éva: A közoktatási törvény szerint meg vannak határozva a heti óraszámok, melyeket 
a tantárgyfelosztásba fel kell venni, amikor meg van a kötelezően ellátandó óratömeg, akkor ezt 
osztja szét a szakos pedagógusoknak, aztán van a nem kötelezően ellátandó, fenntartó által 
finanszírozott feladatok ellátása, mint pl. szakkör, tehát plusz órák, ez alakítja az összes óratömeget, 
ezt csupán a csoportlétszám befolyásolja. A meghatározott óraszám nem a felvehető 
gyereklétszámhoz igazodik, hanem hogy mi a kötelezően ellátandó feladat, illetve a fenntartó 
milyen plusz feladatokat ír elő az intézménynek. Mivel egy intézményünk van, minden feladatot 
meg kell oldanunk ebben az intézményben. 
Vad Mária: Akkor Monor az iskola finanszírozását törvénysértően adta?
Fehér István: Igen.
Vad Mária: Szerintem a beíratott gyereklétszám alapján adta a finanszírozást és nem a feladat 
alapján. 
Vargáné Vass Éva: Nem tudom. Monor mindig arra hivatkozik, hogy a Fekete István Általános 
Iskola önállóan gazdálkodó szerv, egy pénztömeget tett mellé és nem nézte a feladatokat. 

Az Oktatási, Kulturális és Sport bizottság 5 igen szavazattal az alábbi javaslatot hozza:

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Fekete István 
Általános Iskola 
– 2007/2008 tanév órakeretét heti 588 órában állapítsa meg,



– 2007/2008 tanév 2007. költségvetési évében túlórában, 2008. költségvetési évben pedig 2 fő 
alkalmazásával oldja meg a többletóraszám által rótt feladatot.

4. pont: Augusztus 20-i program megbeszélése

Borbás Elvira: Egy program-tervezetet küldtünk ki, melyhez szeretném javasolni Práczki Péter által 
tett indítványt egy Nemzetközi Focibajnokságra, úgy mint tavaly. Ehhez szükség lenne, hogy a 
Sportkör biztosítson egy bírót, és nyitott, hogy hol legyen megszervezve. A kempingben, ahol lesz a 
3 napos rendezvény, vagy a sportpályán. Kérem a hozzászólásokat.
Fehér István: A sportpályát rendbe kell tenni.
Juhász Sándor: Szerintem a rendezvényt nem szabad szétszedni, ha egy mód van rá.
Vad Mária: Nem lehetne 19-re tenni, akkor úgyis sportrendezvények vannak.
Borbás Elvira: Azért nem, mert a franciák 20-án jönnek. Akkorra szeretnének szervezni egy lovas 
programot is, kis akadályokkal. Práczki Péter ígérte, hogy 20-án jön és vezeti a programokat. A 
feladatokat meg kell osztani természetesen. A 18-i program úgy néz ki összeállt, a diszkó is rendben 
van, a tehetségkutató versenyt szervezzük Dzsupin Imrénével és Pácziné Félix Annával. A vasárnapi 
programok is összeálltak, mindenki tudja a feladatát. 
Vad Mária: A hangosítással kapcsolatban kérdezem, hogy a tehetségkutató versenyen és a karaokén 
a hangosítást hogyan oldjuk meg, mert a diszkósoknak ezért külön kell fizetni, ha hozniuk kell a 
felszerelést és biztosítani kell kezelőt hozzá. 
Borbás Elvira: Akkor kérlek kérdezd meg, hogy ha a többi napon is kell a hangosítás, akkor az 
mennyibe kerülne, mert mind a 3 napra kellene. Továbbá nem jönnek a Monori Strázsák, helyettük 
modern tánc lesz. 
Szalai Gábor: Szerintem 19-én nem kell ünnepi beszéd.
Borbás Elvira: Az nem ünnepi beszéd lenne, hanem a tehetségkutató verseny résztvevőinek 
köszöntője. A tehetségkutató verseny zsűrielnökének Farkas Zoltánt szeretnénk felkérni, melyet el 
is vállalt és egy tanárnőt is felkértünk a zsűribe, valamint vendégek lennének benne. 
Vad Mária: Tánctanárt kellene felkérni, mert ért hozzá. Amikor a zsűri eredményt hirdet, akkor 
kellene a köszöntő a Polgármester Úrtól. 
Borbás Elvira: 20-án tombolahúzás után rögtön lenne az ünnepi beszéd, majd az új kenyér 
megáldása. A ruhabemutató állítólag elmarad, de még nem biztos. 
Vad Mária: Szeretnénk, ha a tűzijátékot megvenné Fehér István. A számlának a hivatal nevére kell 
szólnia.
Fehér István: Hol akarjátok a focit megrendezni? Mert a pályát rendbe kell tenni.
Vad Mária: Mivel ez egy önkormányzati rendezvény, javaslom, hogy Práczki Péter képviselő úr 
szervezze meg, hogy a helyszín alkalmas legyen a rendezvény lebonyolítására. 
Borbás Elvira: Megkérem Práczki Pétert, hogy a rendezvényt szervezze meg és majd számoljon be 
róla, hogy minden rendben van-e. 
Fehér István: A tűzijátékhoz este 9-kor világos lesz.
Borbás Elvira: Pesten is akkor kezdődik, augusztusban már nem lesz akkor olyan világos. 
Amennyiben a ruhabemutató nem jön létre, nincs semmi probléma, mert a lap aljára oda lesz írva, 
hogy a programváltoztatás jogát fenntartjuk. Rossz idő esetén megkérjük az iskola igazgatóját, hogy 
a tornatermet bocsássa rendelkezésünkre. 
Pácziné Félix Anna: Beszéltünk róla, hogy jönnének iparművészek, s ez nincs beleírva.
Borbás Elvira: Plakáton kívül lesz, külön megjegyzésben, faházakban lesz a kiállítás. Két művész 
már megkeresett. A helyi újságban is jelenjen meg, hogy helyi művészek jelentkezését is várjuk, 
valamint ez a plakát is. 

5. pont: Egyebek

Fehér István: A Sportkör kénytelen volt az öltöző nyílászáróit kicserélni, mivel néhányan ott 



éjszakáztak, többen is, és a nyílászárókat nem lehetett bezárni. 
Juhász Sándor: A nyílászárók már akkor sem voltak jók, amikor beépítésre kerültek, de nem volt 
más. A pálya felőli oldalon ki lettek már cserélve. 
Fehér István: A másik oldal nyílászáróinak cseréjére is szükség van, de erre a Sportkörnek már 
nincs kerete. Szeretnénk, ha az önkormányzat ezt megcsináltatná, és a Sportkör tagjai társadalmi 
munkában azt visszavállalnánk, pl. az önkormányzat épületének külső vakolásánál, ezért kérnénk 
plusz támogatást a képviselő-testülettől. 
Borbás Elvira: Milyen összegre lenne szükség?
Fehér István: Kettőszázezer forintot.
Borbás Elvira: Ezt meg kell tárgyalnia a Pénzügyi Bizottságnak is. Kérdezem a bizottság tagjait, 
hogy egyetértenek-e ezzel a javaslattal, amennyiben igen, kérem kézfeltartással jelezzék. 
Egyhangúan elfogadjuk. Tehát javasoljuk a Pénzügyi Bizottságnak előterjeszteni, hogy a 
Sportkörnek részére szavazzon meg 200.000.-Ft-ot. 
Juhász Sándor: Tehát ígéretet kaptunk a Sportkörtől, hogy amennyiben a pénz részükre 
megszavazásra kerül, társadalmi munkában segítenek a hivatal épületének külső vakolásában. 
Fehér István: Igen.
Borbás Elvira: Igazolni tudom, hogy ha megígérik, meg is teszik.

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 16 óra 18 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő

Czékus Józsefné
      jkv. vezető 
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